
 Засідання педагогічної ради коледжу 
4 липня відбулось останнє у цьому навчальному  році засідання  педагогічної ради  

коледжу. Порядок денний. 

1. Підсумки роботи педагогічної ради коледжу за 2022-2023 н.р. Доповідач: секретарка 

педагогічної ради  Ольга Кардаш. 

2. Про виконання навчальних планів, ОП, ОПП  спеціальностей, підсумки 

освітнього процесу за 2022-2023н.р. Доповідачі: заступник директора з навчальної роботи та 

практичного навчання Віталій ХРУСТІНСЬКИЙ, голова Ради соціально-гуманітарної та виховної роботи  

Валентина ШИНКАРЕНКО.   

3. Про хід вступної кампанії-2023. Доповідач:  відповідальний секретар приймальної комісії  Олександр 

ГАВЛОВСЬКИЙ. 

4. Про планування освітньої діяльності коледжу на 2023-2024н.р. Доповідач: директор 

Мирослава ІВАСИК. 

5. Різне. 

  Директор  коледжу  Мирослава Івасик, розпочинаючи засідання педагогічної 

ради,  закликала присутніх свято берегти Пам’ять ГЕРОЇВ та міцно тримати освітній 

фронт в ім’я ПЕРЕМОГИ. 

  Далі відповідно до порядку денного по першому питанню виступила секретарка 

педагогічної ради Ольга Кардаш, яка провела аналіз роботи засідань та виконання плану 

роботи педагогічної ради коледжу. Впродовж року проведено 8 засідань. План фактично 

виконаний, правда, із незначними змінами. Доповідачка запропонувала вважати роботу 

педагогічної ради успішною. Шляхом відкритого голосування рішення прийнято 

одноголосно «за». 

Наступними по другому питанню  виступили:   заступник директора з навчальної 

роботи Віталій Хрустінський та завідувач навчально-методичного кабінету, голова  

Ради соціально-гуманітарної та виховної роботи Валентина ШИНКАРЕНКО.  

Доповідач Віталій Хрустінський проаналізував звіти ПП і НПП за видами виконаних 

робіт;  циклові комісії справилися з поставленими перед ними завданнями; ознайомив 

працівників з графіком освітнього процесу на 2023-2024 навчальний рік. Доповідач 

Валентина Шинкаренко відзвітувала про методичну та виховну роботу в коледжі, 

представивши присутнім презентацію-відео;  наголосила на активізації роботи над 



методичними проблемами,  електронними кабінетами, електронними НМК, розробками 

(електронні підручники, методичні вказівки, посібники тощо);  роботу педагогічних працівників 

та  кураторів академічних груп впродовж навчального року щодо системи національного 

спротиву. Немає кураторів, котрі б не працювали зі своєю групою, адже їхня робота в першу 

чергу - це організація, виховання і формування сильних, свідомих та всебічно розвинених 

особистостей.   

  По третьому питанню  виступив відповідальний секретар приймальної комісії 

Олександр Гавловський;  наголосила на важливості співпраці з приймальною комісією, 

оскільки вже Вступна кампанія – 2023 в дії; визначив головні вектори діяльності ПК та 

особливості вступної кампанії-2023; розповів про програму «Ваучер на навчання» та хто має 

право скористатися такою програмою. 

По четвертому питанню виступила Мирослава ІВАСИК, зазначивши, що створення 

психолого-педагогічних умов для формування професійних компетенцій здобувачів фахової 

передвищої освіти та кваліфікованого робітника засобами інформаційно-комунікаційних 

інноваційних  технологій з урахуванням сучасних тенденцій фахової передвищої та професійної 

освіти відповідно до вимог ринку праці, впровадження новітніх технологій, формування 

інформаційного суспільства в умовах війни за національну ідентичність залишається головною 

прерогативою нового навчального року, презентувала головні завдання освітнього процесу на 

наступний навчальний рік. 

 В різному:  Валентина Шинкаренко, завідуюча 

НМК   запропонувала розглянути і затвердити педагогічною радою 

курси підвищення кваліфікації із вказаною кількістю годин та 

кредитів викладачам (відповідно поданих заяв, список додається). 

Шляхом голосування рішення прийнято одноголосно «за». Євгена 

Скрипник, методист коледжу презентувала проєкт П О Л О Ж Е Н Н Я  

П Р О  Д У А Л Ь Н У  Ф О Р М У  З Д О Б У Т Т Я  Ф А Х О В О Ї  

П Е Р Е Д В И Щ О Ї  Т А  В И Щ О Ї  О С В І Т И  В  В С П  Н Ф К  З В О  П Д У .  

Шляхом голосування рішення прийнято одноголосно «за» схвалення 

даного проєкту. 

                                                 На цьому засідання педагогічної ради завершилось, 

а Мирослава Івасик  побажала усім мирного неба, міцного здоров’я, хороших та теплих відпусток. 

Мирного неба, віримо в перемогу та Збройні сили України! 


